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         ZAPISNIK 
S 24. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
24. sjednica VMO Vojak održana je 22. prosinca 2016. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Marijan Matković, tajnik MO Vojak 
 
Ostali prisutni: 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak (od 1. siječnja 2017.) 

  
 

 

Zapisnik s 23. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Doček  Sv. Nikole – izvješće 
2. Financijski plan MO Vojak – usvajanje   
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
AD 1 

Gđa. Ružica Ažman izvijestila je kako je ovogodišnji doček Svetog Nikole i podjela slatkih 
poklon-paketa organiziran u suradnji s Teatrom Zvrk na Kalvariji 3. prosinca.  
Za najmlađe je prikazana predstava Gdje je sada bijela brada. na kraju predstave 
podijeljeno je 55 poklon-paketa. 
Troškove programske akivnosti pokrio je Odjel za gradsku samoupravu i upravu. 
  
Zaključak: 



Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo izviješće. 
 

AD 2 
Tajnik MO g. Marijan Matković  objasnio je Financijski plan za 2017. koji je sačinjen na 
usvojenim programskim aktivnostima (Dan žena, Biramo najljepšu okućnicu, balkon i 
prozor, Dan MO i Doček Svetog Nikole) uključujući troškove bankarskih usluga i 
reprezentacije VMO.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo Financijski plan za 2017. godinu. 

 
 
AD 3 

A) Novogodišnje ukrašavanje Vojaka 
Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO sa odgovorom Direkcije zajedničke 
komunalne djelatnosti u kojem se navodi slijedeće: 

- Dječje igralište u Uici Drage Šćitara nije prikladno za postavljanje ukrasa iz 
       tehničkih razloga. 
- Raskrižje ulica Prilaz Vladimira Gortana i Marohnićeve ulice nije moguće 
       ukrasiti zbog stabala. 
 

Predloženo je da MO Vojak za iduću godinu predloži ukrašavanje početkom 
listopada. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog. 

 
B) Stanje na dječjem igralištu, okoliš zgrade u Uici Slavka Krautzeka 92 A/B/C i 

izvršenje komunalnih prioriteta 
Zamjenica predsljednica gđa. Zlata Beg Zec istaknula je nezadovoljstvo sa: 

- stanjem na dječjem igralištu nakon radova izvršenih od strane GP Krk, a pod 
                       nadzorom KD Energo d.o.o., 

- komunalnim otpadom iza zgrade, odnosno neredovitim čišćenjem i 
- neizvršenim komunalnim prioritetima.  

 
Prreloženo je da se početkom iduće godine održi sastanak sa Direkcijom komunalne 
zajedničke djelatnosti (Anđelina Čobić, Ivan Šimatović i Zoran Tadić) i TD Rijeka 
promet d.d. (Leo Kurilić). 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog. 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 11 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 
 

                            Marijan Matković                       Elena Šegota-Paladin 
 
 

 


